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Introductie 

Hierbij presenteert het 93ste bestuur van Kleio, studievereniging voor Geschiedenis aan 

de Universiteit van Amsterdam, haar verslag over het tweede halfjaar van studiejaar 

2022/2023. 

 Wij kijken met veel plezier en trots terug op het afgelopen halfjaar. Er hebben leuke 

en leerzame activiteiten en reizen plaatsgevonden, die dankzij het harde werk van alle 

commissies een groot succes waren. Zo zijn we op de Grote Reis naar Straatsburg, 

Neurenberg, Wroclaw en Leipzig gereisd, hebben we gestreden voor de titel van de 

‘Slimste Kleioot’ en hebben we samen met geschiedenisstudenten uit verscheidene steden 

van Nederland geluisterd naar interessante colleges op de SGN-dag. Daarnaast zijn we op 

de Filmreis geweest naar Leuven, heeft onze familie een kijkje in ons studentenleven 

kunnen nemen op de Familiedag en hebben we gezamenlijk met de Historische 

Studievereniging Leiden (HSVL) gelift naar het verre Kortrijk. Evenzeer hebben we ons 

ingezet voor een sociaal veiligere vereniging door middel van trainingen over sociale 

veiligheid en vertrouwenspersonen te volgen, een nieuw alcoholbeleid en gedragscode op 

te stellen en posters van de campagne ‘Ben je oké?’ van Rutgers op te hangen op de 

Kleiokamer, in Café Diep en Café de Plakhoek.  

 Verder is het 94ste Kandidaatsbestuur ingestemd tijdens de Kandidaatsbestuur-

ALV (KB-ALV) op 20 juni. Tijdens de Overdrachts-ALV zal het 94ste Kandidaatsbestuur 

officieel worden ingestemd tot zittend bestuur. Wij hebben het volste vertrouwen in ze en 

kijken uit naar hun plannen voor het komende studiejaar! 
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Vereniging 

Educatie 

Dit jaar was een van onze speerpunten educatie. Zo zijn er verscheidene activiteiten 

georganiseerd met het oog op educatie. De Onderwijscommissie heeft een onwijs leuke 

en leerzame pubquiz De Slimste Kleioot in elkaar gezet en in april een kroegcollege over 

Ho Chi Minh, gegeven door Dr. Rimko van der Maar, georganiseerd. Samen met 

studievereniging Helios zijn we door de Jordaan begeleid door gidsen van het Theo 

Thijssen Museum tijdens de Theo Thijssen Wandeling. Op de SGN-dag, georganiseerd 

door de SGN-commissie, hebben we veel interessante colleges met het thema 

‘taboe(doorbrekend)’ mogen bijwonen.  

 Tevens hebben we dit jaar wederom Studeren met Kleio georganiseerd. Dit vond 

telkens de week voor elke tentamenweek plaats. In overleg met Historisch Café posten we 

nu ook hun maandagenda op onze socials. Ook hebben we overlegd met de vorige 

opleidingsdirecteur over de Alumnidag, die aankomend jaar zal plaatsvinden in 

samenwerking met de universiteit. Daarnaast heeft de Beroependag plaatsgevonden, 

waar verscheidene lezingen te volgen waren en waar studenten een blik konden werpen 

op de fase na de studie. We hebben de al bestaande samenwerking met de opleiding en de 

Opleidingscommissies (OC’s) in stand gehouden. We hopen dat deze samenwerkingen 

aankomend jaar ook nog goed zullen worden doorgezet. 

 

Communicatie 

Dit jaar lag de focus op communicatie. Wat betreft de interne communicatie heeft onze 

Commissaris Intern zich maandelijks ingezet voor een mooie en leuke nieuwsbrief. Deze 

waren tevens ook in videovorm op de Instagram te zien. De nieuwsbrief lijkt op deze 

manier veel leden te bereiken en hier hebben wij veel enthousiaste feedback over 

gekregen. Onze Secretaris heeft zich ook ingezet voor een mooie en overzichtelijke 

maandkalender, zodat alle activiteiten van de maand in één opzicht te zien was. We 

hebben, zoals eerder in het jaar, ook weer de Informele Ledenbijeenkomst georganiseerd. 

Hier konden leden via een anonieme enquête feedback geven. Daarnaast hebben we een 

anoniem klachtenformulier opgesteld, zodat leden opmerkingen, klachten of tips 

anoniem door kunnen geven. Hierdoor konden wij geïnformeerd terugblikken op het 

afgelopen jaar en tips meegeven aan het nieuwe bestuur.  
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Wat betreft externe communicatie hebben we afgelopen jaar samengewerkt met 

de OC’s, opleidingsdirecteur en andere verenigingen, deze hebben gezorgd voor een 

verrijking van activiteiten en hun kwaliteit. 

 

Toegankelijkheid 

Dit jaar hebben we ons gefocust op toegankelijkheid. We hebben ernaar gestreefd om ons 

zo toegankelijk en open mogelijk op te stellen. Zo stond de deur naar de Kleiokamer altijd 

open en heeft er wekelijks Kletsen met Kleio plaatsgevonden. Ook heeft onze Secretaris 

zich ingezet om de website te verbeteren. Zo is onder het 92ste bestuur een ledenportaal 

opgesteld en onder het 93ste bestuur dat toegevoegd, waardoor de privacy van leden meer 

gewaarborgd wordt. Ook heeft er, zoals eerder genoemd, een Informele 

Ledenbijeenkomst plaatsgevonden waar leden feedback konden geven over de vereniging 

en haar bezigheden.  

 We hebben dit jaar ons ook hard gemaakt om Kleio sociaal veiliger te maken. Dit 

hebben we gedaan door de ‘Ben je oké?’ posters van Rutgers op te hangen op de 

Kleiokamer, in Café Diep en in Café de Plakhoek. Ook hebben we een alcoholbeleid 

opgesteld en ingevoerd. Zo hopen wij dat de vanzelfsprekendheid van alcoholgebruik 

tijdens activiteiten, borrels en reizen afneemt, en streven wij naar een meer open en 

inclusieve sfeer. Ook hebben we een klachtenformulier opgesteld en toegevoegd aan de 

website. Zo kunnen leden anoniem klachten of opmerkingen insturen. Tevens zijn we veel 

bezig geweest met het opstellen van een gedragscode. Hiermee hopen we een veilige en 

toegankelijke sfeer te creëren waarin iedereen, ongeacht diens gender, culturele 

achtergrond, religie, seksuele voorkeur, of andere zaken die onderdeel zijn van diens 

unieke identiteit, zich prettig voelt. Bovenop deze gedragscode willen wij verschillende 

aanpassingen in het Huishoudelijk Reglement (HR) maken wat betreft het invoeren van 

deze gedragscode en de sancties die daar bij komen kijken. Hierdoor zou de gedragscode 

goed nageleefd kunnen worden. oc 

Ten slotte hebben wij afgelopen jaar trainingen gevolgd over 

vertrouwenspersonen en sociale veiligheid en zullen wij ook de workshop over het 

creëren van een gezonde seksuele cultuur van ASVA (de studentenvakbond voor de UvA 

en de HvA) samen met het 94ste bestuur volgen. Het volgen van deze trainingen hebben 

we sterk aangeraden voor toekomstige besturen en we hebben dit ook in dit in de 

witboeken van bestuursleden gezet.  
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Borrel 

Het afgelopen half jaar is er weer flink wat geborreld. Frank van Café Diep was ontzettend 

gastvrij voor onze wekelijkse borrels en ook Bob Lewis was onze rots in de branding als 

we voor een thema-borrel wilden uitwijken naar Café de Plakhoek.  

Zo hebben we 14 maart geborreld in het thema van Bring-a-Buddy, waarbij 

mensen vrienden of vriendinnen mee konden nemen die niet per se iets met Kleio te 

maken hadden. Op 18 april hebben we een borrel in het thema van de SGN gehouden, om 

dit meer levend te krijgen onder de leden. Zo stond 16 mei in het teken van de Familiedag 

waarbij leden familieleden mee konden nemen en met hen een borrel kon nuttigen. Op 27 

juni was alweer de datum van de laatste borrel van het academisch jaar, deze werd 

vanzelfsprekend weer samen met onze Europese vrienden van SES georganiseerd. 

 

Acquisitie 

Dit jaar hebben we wederom geprobeerd aan fondsenwerving te doen. Dit bleek in de 

praktijk echter lastig. Bedrijven zeggen al gauw ‘nee’, omdat Kleio nu eenmaal niet een erg 

groot bereik heeft. Geldelijke fondsen blijven lastig, dit is echter geen reden om acquisitie 

op te geven. We hebben dit jaar een start gemaakt met wat wij denken dat een nuttige 

toevoeging is, namelijk de Kleio merchandise. Door het Zomerpakket te introduceren en 

producten te brengen waarvan wij denken dat de leden ze erg kunnen waarderen, hopen 

we in de toekomst een bredere merchandise-lijn te kunnen maken voor Kleio. De prijzen 

blijven laag en de geringe opbrengst van deze merchandise wordt opgenomen in de 

reserves zodat commissies deze kunnen gebruiken en er misschien meer activiteiten mee 

kunnen worden georganiseerd.  

Bovendien hebben we een boekenmarkt opgezet, hoewel deze door 

omstandigheden nog niet plaats heeft kunnen vinden. Het plan staat in ieder geval en kan 

dan ook binnen een mum van tijd uitgevoerd worden. De verkoop van tweedehands 

boeken van docenten kan Kleio wat extra geld opleveren. 

 

Website en sociale media 

Afgelopen halfjaar is de social media vrijwel op dezelfde manier gebruikt als tijdens het  

eerste semester. Instagram bleef het meest toegankelijke en effectieve platform om leden 

te bereiken. We hebben het posten van de maandkalender voortgezet, waardoor iedereen 
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aan het begin van de maand op de hoogte was van de aankomende activiteiten. Op de 

Instagram hebben we daarnaast ook nog steeds gebruik gemaakt van de Linktree om alle 

aanmeldformulieren overzichtelijk bij elkaar te hebben.  

De website, met daarbij het ledenportaal, is bijgewerkt waardoor deze nu volledig 

functioneert. Hierdoor kan de privacy van leden gewaarborgd worden doordat de foto’s 

nu op een afgeschermd portaal verschijnen. De foto’s van vorige jaren zijn ook in dit 

ledenportaal gezet, waardoor de Facebook pagina gearchiveerd is. Daarnaast zijn in het 

ledenportaal de afgelopen nieuwsbrieven, met de bijbehorende filmpjes, te vinden en de 

verschillende edities van de KIF. Op deze manier blijven de oude KIF’s toegankelijk en is 

de nieuwe KIF niet alleen op papier, maar ook digitaal beschikbaar. Zoals hierboven 

beschreven is daarnaast een pagina toegevoegd die zich focust op ongewenst gedrag 

binnen Kleio. Er is tevens, zoals eerder al benoemd, een klachtenformulier toegevoegd 

aan de website.  

 

Raad van Advies (RvA) 

De Raad van Advies (RvA) voorziet het bestuur van advies en bestond afgelopen jaar uit 

Inez Snijder, Lotte Pebesma, Evita Minnaard, Merijn Collignon en Bart van Oostrom. 

Afgelopen jaar kon ieder bestuurslid een kandidaat voor in de RvA kiezen. We hebben 

afgelopen jaar meerdere keren vergaderd om advies te vragen en feedback te krijgen. We 

hebben vanuit de RvA veel steun gekregen en kijken terug op een goede samenwerking. 

 

Studenten Geschiedenis Nederland (SGN) 

Het afgelopen semester hebben we twee activiteiten gedaan met de SGN. De extra SGN 

dag was dit jaar in Rotterdam, we werden daar ontvangen in museum Het Nieuwe 

Instituut waar we een lezing in het thema van International Women’s Day kregen en 

daarna vrij rond konden dwalen in het museum. Hierna begaven we ons naar de 

Universiteitscampus van Rotterdam, alwaar we van pasta konden smullen en drankjes 

konden drinken. Als klap op de vuurpijl keken we nog een film en sloten we de dag af met 

goedkoop bier bij de campuskroeg. Al met al een geslaagde extra SGN-dag. 

Dit jaar was het aan ons om de SGN-dag in al zijn glorie te organiseren. Dit hebben 

we dan ook gedaan met een opkomst waar we zeker blij mee zijn. De dag, met als thema 

Taboe, begon met verscheidene lezingen met als eerste onze eigen dr. Serena Ferente met 

een openingslezing over liefde in Renaissance Italië. Vervolgens gingen we wandelen naar 
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de vertrekplaats van de boot, die we namen om de deelnemers een heuse rondvaart door 

Amsterdam te geven. Na de boot gingen we lekker pizza eten op het Marineterrein, 

waarna we deze weer verlieten voor een historische kroegentocht. De avond vond zijn 

climax in Café Leentje waar de deelnemers hun toch al uitgeputte benen nog een keer 

konden porren voor een einddans. Het was een geslaagd jaar voor SGN-activiteiten en dat 

is de danken aan de hardwerkende SGN-commissie.  

 

Reizen 

Tijdens de Halfjaarlijkse-ALV is een nieuw artikel ingestemd waarin staat aangegeven dat 

er tijdens elk boekjaar niet meer dan één vliegreis mag worden gemaakt. Hiermee willen 

wij de uitstoot van onze vereniging verminderen.  

In de tweede helft van het academische jaar hebben we onder leiding van de 

Reiscommissie Frankrijk, Duitsland en Polen bezocht. We zijn respectievelijk naar 

Straatsburg, Neurenberg, Wroclaw en Leipzig gereisd. Door het harde werk van de 

Reiscommissie kunnen we spreken van een zeer geslaagde en ook zeer leerzame reis. Ook 

hebben we nog in samenwerking met de HSVL het Liftweekend georganiseerd. Hier 

konden de twee verenigingen racen naar de overwinning in het pittoreske Kortrijk. Dit 

was ook een geslaagde reis, die voornamelijk erg gezellig was.  
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Financiën 

In het afgelopen studiejaar hebben zicht uiteindelijk iets meer eerstejaars studenten zich 

aangemeld voor Kleio dan in eerste instantie begroot. Dit heeft ervoor gezorgd dat de 

contributiegelden enigszins hoger zijn uitgevallen. Het overschot van de 

contributiegelden is op de reserve geplaatst. Op deze manier konden zowel commissies 

als bestuur hier aanspraak op maken.  

 De vaste lasten waren afgelopen jaar redelijk in de lijn der verwachtingen op een 

enkele post na. Deze post betreft de post van de kosten voor het betalingsverkeer op de 

ING-rekening. Deze hoge rekening kwam uit november omdat er in die maand veel 

betalingsverkeer was wegens het innen van de contributiegelden en de inkomsten en 

uitgaven van de Battlefieldtour. Dit kon gelukkig opgevangen worden door de reserves 

alsook het lager uitvallen van andere kosten.  

 Wegens onvoorziene omstandigheden zijn een aantal commissies aan het einde 

van het jaar ietwat over hun budgetten heen gegaan in een poging de laatste budgetten 

op te maken. Dit was echter op te vangen gezien het feit dat andere commissies alsook het 

bestuur hun budget niet helemaal op hebben kunnen maken afgelopen jaar.  

 Naast de commissiebudgetten konden de commissies en het bestuur ook dit jaar 

weer aanspraak maken op verschillende subsidies. Zo is er afgelopen jaar een 

subsidieaanvraag gedaan bij het Amsterdams Universiteitsfonds voor de Battlefieldtour, 

de Filmreis, de Grote Kunstreis, de Grote Reis en het Liftweekend. Al deze 

subsidieaanvragen zijn toegekend, ontvangen en hebben ervoor gezorgd dat we het 

afgelopen jaar de reizen bij Kleio voor een studentenprijs aan hebben kunnen bieden. 

Daarnaast is er ook een aantal keer een subsidie aanvraag gedaan bij ALPHA. Deze 

subsidies zijn aangevraagd voor onder andere de Nacht van de Geschiedenis van de 

Onderwijscommissie, een museum op de Grote Kunstreis in Rome, de Theo 

Thijssenwandeling georganiseerd vanuit het bestuur en de reissubsidie voor de Grote 

Reis. Alle bedragen voor deze aanvragen zijn ontvangen.  

 Alle commissies en het bestuur hebben hun best gedaan om de budgetten 

afgelopen jaar op te maken. Hoewel sommige commissies over hun budget heen zijn 

gegaan is er toch geld over gebleven afgelopen jaar. Gezien het feit dat begin dit jaar 

verwacht was niet te kunnen sparen voor het lustrum is toen besloten dat al het geld dat 

over zou blijven alsnog naar de spaargelden voor het lustrum zou gaan. Wegens het 

overblijven van dusdanig veel geld hebben we afgelopen jaar toch nog vijfhonderd euro 
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kunnen sparen voor het lustrum. Het geld dat nog overblijft zal naar de spaarrekening 

gaan zodat daar in de toekomst in geval van nood eventueel aanspraak op gemaakt kan 

worden. 

 Wij kijken terug op een fijn jaar met veel leuke en goedbezochte activiteiten en 

reizen. Kleio heeft een financieel gezond jaar achter de rug en kijkt met veel enthousiasme 

uit naar het aankomende studiejaar.  
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Commissies 

Wat hebben we een gezellig jaar achter de rug. Na een jaar vol prachtige reizen en leuke 

activiteiten is het tijd om nog één keer terug te blikken naar dit laatste semester. Met vijf 

reizen hebben wij als Kleio weer een enorm aantal steden aan ons oeuvre kunnen 

toevoegen. Zo gingen we op Kunstreis naar Rome, op Filmreis naar Leuven, op Grote Reis 

naar Straatsburg, Neurenberg, Wroclaw en Leipzig, op Kortste Kunstreis naar Haarlem en 

op Liftweekend naar Kortrijk. Onze commissies hebben ons prachtige plekken laten zien. 

Daarnaast hebben we talloze activiteiten gehad die ons nog dichter bij elkaar hebben 

gebracht en ons intellectueel hebben kunnen verrijken. Als bedankje voor hun harde werk 

is er in het weekend van 2 en 3 juni een commissieweekend georganiseerd. Op 2 juni vond 

er een Interne Cobo plaats, waarna op 3 juni er een gezellige sportmiddag plaatsvond in 

het Noorderpark. 

 In het tweede semester is het contact met de commissievoorzitters op een 

voorspoedige manier verlopen. De voorzittersgesprekken zijn doorgezet, waarna er ook 

dit keer een voorzittersvergadering plaatsvond. Op deze manier probeerde de 

Commissaris Intern aan te voelen hoe het met de commissies ging.  

Hieronder volgen nu de semesterverslagen van alle commissies. 

 

Feestcommissie 

Het jaar 2022-2023 was voor Kleio en haar trotse Feestcommissie een mooi jaar, waarin 

er menig goudgele rakkers zijn gedronken en dansjes zijn gewaagd. De kroegentocht werd 

in het thema “Feco Fairytale” in volle glorie volbracht en de promillages lagen ouderwets 

hoog. In tegenstelling tot het voorgaande jaar, kon het Alpha Gala doorgaan. Onze Kleioten 

waren in grote getalen aanwezig en zagen er werkelijk spetterend uit, het IJ was nog nooit 

zo gezellig. Het Bierpong-toernooi bij Pong! werd een titanenstrijd waarin spannende 

partijen en gemoedelijk borrelen hand in hand gingen. Met onze vrienden van SES is 

uiteraard ook weer gefeest en waar kan dat nu beter dan bij onze andere vrienden van de 

Candela? Nergens natuurlijk. Ten slotte heeft de Feco Show na lange afwezigheid haar 

return gemaakt en in knus gezelschap is hier het Feco-jaar besloten met een echte knaller. 

Met zulke gezellige leden kan het jaar 2023-2024 alleen maar mooier worden en de Feco 

zal hieraan met liefde haar steentje bijdragen. We kijken er naar uit! 

 

Filmcommissie 
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Afgelopen semester was een enorm succes voor de Filmcommissie. Naast de jaarlijkse 

Film Reis, die dit jaar als locatie Leuven had, hebben wij nog veel meer activiteiten 

georganiseerd. Zo begonnen we in februari met een filmuitje en was het in maart tijd voor 

de Filmreis. Nadat we in het eerste semester al enigszins veel georganiseerd hadden, 

sloten wij ons Fico jaar af met de Filmquiz. Het was een geslaagde editie, waarin 

ingewikkelde vragen werden gesteld.  

Het was een uitstekend jaar voor de Filmcommissie en we hopen dan ook 

aankomend jaar nog veel meer leuke activiteiten te organiseren. 

 

Introductiecommissie 

De Introductiecommissie was zoals elk jaar pas vanaf de Halfjaarlijkse ALV actief. Na een 

ronde van succesvolle sollicitaties besloten wij het dit jaar anders aan te pakken. In plaats 

van de bestuurs-afgevaardigden, in dit geval Commissaris Intern Siem Mulder en 

Commissaris Extern Daniël Bottelier, voorzitter te maken, kozen wij iemand uit na de 

sollicitaties. Dit heeft enorm goed gewerkt.  

Zoals elk jaar was de commissie verantwoordelijk voor de Introductiedag, 

Introductieweekend en het Introductiefeest. Het feest zal op donderdag 12 oktober 

plaatsen. Ook het Introductieweekend wordt een succes dit jaar. Dit weekend laten we 

iets later dan normaal plaatsvinden.We hebben geknald dit semester en kijken uit naar 

het volgende jaar. 

 

KIFcommissie 

De KIF-redactie heeft in beide semesters weer twee edities uitgegeven. Er is veel aandacht 

gegaan naar het structureel indelen van zowel de vergaderingen als de opmaak van het 

blaadje. Er is een fijn model gemaakt in InDesign, waarmee het indelen van elke editie 

makkelijker werd. Met een nieuwe tekenaar zagen de omslagen en afbeeldingen er 

piekfijn uit. Met een goedgevulde commissie waren er genoeg mooie stukken te lezen. De 

borrels waren druk bezocht, waardoor de KIF-mand elke keer helemaal leeg raakte. We 

zien graag nog zo’n succesvol jaar tegemoet! 

 

Kunstcommissie 
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In het tweede semester van het afgelopen studiejaar heeft de Kunstcommissie iets meer 

adem kunnen halen na een geweldige Grote Kunstreis. In maart ging de Kucie met een 

volle enthousiaste menigte naar de opera van Animal Farm. Dit was een groot succes! Dit 

werd opgevolgd door de Kortste Kunstreis, waar we met een selecte groep van 

kunstliefhebbers de pracht en praal van Haarlem hebben mogen aanschouwen. Tot slot 

was de Kucie in de laatste weken stevig bezig met het maken van plannen voor het nieuwe 

studiejaar. Vorig jaar was een mooi jaar en we hopen dit jaar nog harder te knallen! 

 

Onderwijscommissie 

De Onderwijscommissie heeft de tweede helft van het jaar met hetzelfde enthousiasme 

doorgezet als we in september van start waren gegaan. Met succesvolle activiteiten en 

zelfs een compleet nieuwe activiteit! De eerste activiteit van het tweede semester was Het 

Grote Kleio Dictee, waar Kleioten met veel concentratie zich op lastige spelling richtte. De 

prijsuitreiking was in café Diep en het was daarmee een feestelijke borrel. Het 

Kroegcollege was ook wederom zeer geslaagd. Het was ontzettend druk en in een overvol 

café de Plakhoek vertelde Rimko van der Maar ons over Ho Chi Minh. Het contact met de 

docent ging goed, en het college was razend interessant. In het eerste semester hadden 

we gemerkt dat de Historische Pubquiz erg populair was en dat er veel vraag was naar 

nog een spel- of quiz activiteit. Na lang brainstormen over verschillende concepten kwam 

daar een nieuwe activiteit uit: De Slimste Kleioot! Een parodie op de Slimste mens, 

compleet met puzzelvragen, video’s van docenten i.p.v. BNN’ers, en een spannende finale. 

Het was een groot succes met positieve reacties. Al met al was het een ontzettend geslaagd 

jaar voor de Onderwijscommissie en er is veel zin om het nieuwe jaar net zo sterk te 

beginnen. 

 

 

Reiscommissie 

Afgelopen jaar heeft de Reiscommissie weer een fantastische reis georganiseerd waar we 

met veel plezier op terug kunnen kijken. Wij hebben aan het begin van het jaar een 

kennismakingsborrel georganiseerd, waar we ons hebben voorgesteld aan de leden door 

middel van een aantal leuke spelletjes. De voorbereiding voor de Grote Reis ging 

natuurlijk niet vlekkeloos, door een miscommunicatie met een hostel hebben wij later in 

het jaar Dresden moeten inruilen voor Leipzig. Gelukkig bleek ook dit een betoverende 
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stad waar we het erg naar ons zin hebben gehad. We zijn dit jaar naar vier steden geweest 

in plaats van de gebruikelijke drie, mede omdat we wat dichter bij huis bleven en er 

ruimte was om te experimenteren. Dit bleek een beetje een te vol reisprogramma, 

desalniettemin zijn we als commissie erg blij dat wij dit avontuur aan zijn gegaan het 

afgelopen jaar.  

Vlak voor de reis hebben wij de formele en informele avonden gecombineerd tot 

één programma. Er zijn twee informatieve colleges verzorgd die aansloten op de 

reisbestemmingen, waarvan één verzorgd door een commissielid dat met veel passie 

ieders enthousiasme heeft aangewakkerd voor vertrek. De Grote Reis zelf was net als 

voorgaande jaren een absoluut hoogtepunt van het verenigingsjaar. De commissie heeft 

53 studenten meegenomen naar Straatsburg, Neurenberg, Wroclaw en Leipzig. 

Vanzelfsprekend kende de reis ook zijn uitdagingen, desondanks kijken wij met veel 

blijdschap en trots terug op tien dagen vol historie, avontuur, gedeelde herinneringen en 

nieuwe vriendschappen. 

 

Toekomstcommissie 

In het tweede semester is de Toekomstcommissie achter de schermen hard bezig geweest, 

maar helaas zagen weinig van onze dromen het daglicht. De Master Borrel in februari was 

met behulp van het speeddate principe een groot succes. Alle tafels in café de Plakhoek 

waren goed gevuld en de studenten gingen met meer ideeën over hun toekomstige 

academische carrière de nacht tegemoet. Na heel veel duwen en trekken hebben we 

helaas het dagje Den Haag moeten verschuiven naar het nieuwe studiejaar. Onze drie 

opties voor de Stageweek zijn als succesvol ontvangen door de deelnemers. Afgelopen 

jaar heeft de Toekomstcommissie een stevige fundering weten neer te leggen, waar 

komend jaar op doorgebouwd kan worden. 
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Bestuursactiviteiten 
 

Er stonden weer veel bestuursactiviteiten op de planning in het tweede semester. Zoals 

eerder genoemd is er een Beroependag georganiseerd, waar studenten een blik konden 

werpen op het leven na de studie. De Bring-a-Buddy borrel, zoals al eerder genoemd, heeft 

plaatsgevonden op 14 maart. Hier konden studenten, op een laagdrempelige manier, 

halverwege het jaar kennismaken met Kleio. Tevens konden familie en vrienden een kijkje 

nemen in het studieleven van de geschiedenisstudent tijdens de Familiedag. Hier waren 

twee leuke en interessante colleges te volgen met een gezellige borrel aan het einde. We 

hebben dit jaar, nadat het lang weg is geweest, ook een maatschappelijk project opgezet. 

Leden konden zich inschrijven om samen met het bestuur soep te brengen naar eenzame 

ouderen via de stichting Oma’s Soep Dit is helaas niet zo heel goed bezocht, maar we 

hopen dat er toch aandacht is gekomen voor deze belangrijke stichting.  

 Aan het eind van het tweede semester vond de sollicitatieperiode voor het 94ste 

bestuur plaats. Hiertoe is ook een Bestuursinteresseborrel georganiseerd en uiteraard 

ook een Bestuursinfo-avond, waar geïnteresseerde leden een kijkje konden nemen bij wat 

een bestuursjaar inhoudt. Na de sollicitatieperiode is het 94ste kandidaatsbestuur 

bekendgemaakt en ingestemd op de Kandidaatsbestuur-ALV. 

 Zoals gewoonlijk heeft het bestuur aan het eind van het jaar ook een Commissiedag 

georganiseerd om de commissies te bedanken voor hun harde werk en inzet voor de 

vereniging. Dit hebben we gedaan door leuke spelletjes te spelen en lekker te eten en 

drinken in het Noorderpark. Als extraatje hebben wij dit jaar ook een Interne 

Constitutieborrel (CoBo) georganiseerd waar we elke commissie persoonlijk konden 

bedanken onder het genot van een lekker drankje.  
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Tot slot 
 

Wij kijken met veel plezier en veel trots terug op het afgelopen studiejaar. We zijn erg 

dankbaar voor alle leuke activiteiten en reizen, die dankzij het harde werk van alle 

commissies dit jaar konden plaatsvinden. Het was een onvergetelijk jaar waarin we ook 

veel plezier hebben beleefd aan ons dienstjaar als het 93ste bestuur van Kleio.  

 We zijn trots op onze nieuwe en oude leden, die dit jaar vol enthousiasme en hard 

werk activiteiten hebben bezocht en georganiseerd. Tot slot willen wij het 94ste bestuur 

veel succes en een fantastisch jaar toewensen.  

 

Het drieënnegentigste bestuur van Kleio, 

 

Stefanie Collignon 

Voorzitter 

 

Eva Asjes 

Secretaris 

 

Abby van Tol 

Penningmeester 

 

Siem Mulder 

Commissaris Intern 

 

Daniël Bottelier 

Commissaris Extern 


